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Slovo starosty

dovolte, abych Vám na začátku prázdnin
a dovolených poskytl několik informací. Jsem
v současné době na lázeňské léčbě a tak
nemám k dispozici některé přesné údaje. Velice
mě mrzí, že jsem se nemohl zúčastnit některých
kulturních akcí, které v minulých týdnech
proběhly. Jedná se zejména o Muzejní noc,
Dětský den a hlavně o Staročeské máje. Velice
děkuji organizátorům za jej ich zajištění a v prvé
řadě Kačce Landové.

Bohužel se však nepodaři lo zajistit
znovuotevření hospůdky U Jungmanna a tak je
obec stále bez tohoto zařízení. Jednáme však
intenzivně s dalšími zájemci a tak doufáme
v brzké zahájení provozu.

Koncem června by měla být zahájena velká
investiční akce v mateřské škole a to přístavba
jídelny, která není schopna zajistit stravování
všech žáků naší základní školy. Rozpočtové
náklady včetně DPH jsou více jak 20 mil . Kč
a obec získala finanční dotaci od ministerstva
financí ve výši 1 4,5 mil . Kč. Realizací této akce
dojde k plnému zabezpečení základního
vzdělávání v naší obci.

Do konce roku by měla být také realizována
přestavba bývalé plynové kotelny na sklad
zahradní techniky a garáž pro hasičské vozidlo

s finančním příspěvkem Středočeského kraje
ve výši 1 ,25 mil . Kč.

Proběhnou také opravy komunikací, projekčně
se připravuje celková rekonstrukce místní
komunikace Lomená včetně dešťové kanalizace
a veřejného osvětlení. V případě vyhlášení
vhodných dotačních titulů také požádáme
o finanční dotace na rekonstrukci koupaliště,
výstavbu dalších chodníků a cyklostezky,
rekonstrukce dalších místních komunikací,
veřejné osvětlení atd. Záměrem je další zlepšení
životních podmínek v naší obci.

Velkou společenskou a kulturní akcí j istě bude
oslava 250 let od narození našeho slavného
rodáka Josefa Jungmanna. Léčbu v lázních jsem
voli l tak, abych se mohl této významné akce
zúčastnit a všechny Vás také k účasti co
nejsrdečněji zvu. Jen vzájemným kontaktem
a společnou prací se nám podaří zajistit další
rozvoj obce.

Závěrem mně dovolte Vám popřát hezkou
dovolenou a dětem zasloužené prázdniny. Velice
se těším na brzké shledání s Vámi a další
spolupráci

Váš starosta Pavel Hubený

Vážení občané,

Vyzýváme občany, kteří ještě neuhradili zálohu na stočné
k okamžité úhradě dlužné částky.

Děkujeme, OÚ Hudlice
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Zástup je určen k řešení akutních zdravotních potíží! ! ! Neakutní záležitosti včetně předpisů
trvalé medikace prosíme řešit s předstihem v naší ordinaci! Zástup nezajišťuje
administrativní činnost, tj . např. prohlídky na ŘP, ZP, vystavování potravinářských průkazů,
pořizování výpisů z dokumentace, vypisování pojistek a dalších potvrzení.

23.06. 2023 - 30.06. 2023
Zástup: MUDr. Jan Hájek a MUDr. Hana Rennerová
ordinace se nachází v prvním patře Polikl iniky Králův Dvůr za rentgenem
Adresa: Průmyslová 61 4, 267 01 Králův Dvůr.
Ordinační doba:
Po 07:00 - 1 1 :00
Út 1 3:00 - 1 8:00
St 08:00 - 1 2:00
Čt 07:00 - 09:00
Pá 1 2:00 - 1 6:00
mobil : 603 1 54 580 pouze v ordinačních hodinách
telefon: 31 1 636 340

31 .7. 2023 - 11 .8. 2023
Zástup: MUDr. Iva Jandurová a MUDr. Lucie Hartmannová
ordinace praktického lékaře Rehabil itační nemocnice Beroun pavilon B přízemí.
Ordinační doba
Po 1 2:30 - 1 8:00
Út 07:00 - 1 3:30
St 09:00 - 1 4:00
Čt 07:00 - 1 3:30
Pá 07:00 - 1 3:30
telefon: 31 1 745 360

Lékařská pohotovostní služba pro dospělé
Rehabil itační nemocnice Beroun, pavilon C přízemí - bez nutnosti objednání, akutní případy.
Po 1 7:00 - 22:00
Út 1 7:00 - 22:00
St 1 7:00 - 22:00
Čt 1 7:00 - 22:00
Pá 1 7:00 - 22:00
So 07:00 - 1 9:00
Ne 07:00 - 1 9:00
Ve svátek je ordinační doba 07:00 - 1 9:00 hodin.

Informace z ordinace praktického lékaře Hudlice

Dovolená v ordinaci praktického lékaře
MUDr. Sergeje Kafky Hudlice
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• 3. - 4. 6. MUDr. Karmazínová Jitka, Hořovice, Komenského 49, telefon: 31 1 51 6 660

• 1 0. - 1 1 . 6. MUDr. Khamchukov Oleksii , Beroun, Pod Kaplankou 508, telefon: 705 1 26 502

• 1 7. - 1 8. 6. MUDr. Joukl Jan , Králův Dvůr, Průmyslová 61 4, telefon: 728 349 403

• 24. - 25. 6. MUDr. Kozlerová Irena, Beroun, Plzeňská 1 880, telefon: 737 1 71 408

• 1 . - 2. 7. MUDr. Krůta Václav, Beroun, Havlíčkova 1 1 3, telefon: 31 1 625 901

• 5. - 6. 7. MUDr. Lavgaev Matsak, Beroun, Plzeňská 1 880, telefon: 604 252 21 3

• 8. - 9. 7. MUDr. Mynko Leonid , Beroun, Talichova 825, telefon: 605 251 083

• 1 5. - 1 6. 7. MUDr. Spal Antonín , Hořovice, K Nemocnici 1 1 06, telefon: 31 1 559 81 3

• 22. - 23. 7. MUDr. Růžičková Monika, Zdice, Čs. Armády 895, telefon: 31 1 685 674

• 29. - 30. 7. MUDr. Kurťáková Katarína, Beroun, Pod Haldou 64, telefon: 777 742 971

Pohotovostníslužba je v době od 8:00 - 11:00 hodin

Oblastní nemocnice Kladno, a. s., Vančurova 1 548

web: www.nemkladno.cz

telefon: +420 31 2 606 574

Dům zubní péče - Kladno, Sportovců 2311

web: www.kladno.pekarek.eu

telefon: +420 31 2 240 440

Městská poliklinika Praha 1 , Spálená 1 2

web: www.prahamp.cz

telefon: +420 222 924 268

Všeobecná fakultní nemocnice Praha 2 - vchod AB,

Stomatologická klinika VFN a 1 . LF UK, U Nemocnice 2

web: www.vfn.cz

(provádí pouze zákroky na doporučení z pohotovosti , úrazy atd.

telefon: +420 224 962 723, +420 224 962 725, +420 224 963 1 38

Fakultní nemocnice v Motole, Praha 5, V Úvalu 84

web: www.fnmotol.cz

telefon: +420 224 433 654, +420 224 433 659 (pouze dětské)

Oblastní nemocnice, Příbram, II. Poliklinika, Tř. Osvobození 387

telefon: +420 31 8 626 791

Masarykova nemocnice Příbram, Dukelských hrdinů 200

web: www.nemorako.cz

telefon: +420 31 3 525 1 1 1 (21 1 , 31 1 )

Zubní pohotovost



4

JSDH Hudlice

Ohledně likvidace vos a sršní hasiči na soukromých pozemcích panuje mnoho polopravd a mýtů.
A ani mezi hasiči nepanuje 1 00% shoda na tom, za jakých podmínek je možné zásah uskutečnit
a kdy naopak odkázat majitele nemovitostí na odbornou firmu. Definice totiž říká, že úkolem jednotek
požární ochrany při záchraně osob a zvířat je odstranění bezprostředního ohrožení jej ich života.
Proto jsme se dohodli s vedením Obce Hudlice, že vykryjeme „šedou zónu“ a připravil i jsme pro vás
jednoduchý návod na koho se v jakém případě obrátit.

Vosy a sršně
• jsou na veřejném prostranství, jako jsou hřiště, parky, hřbitov, veřejné budovyP Volejte l inku 1 50
• máte doma nebo na zahradě, kde vás ohrožují při každodenních aktivitách a jste alergičtí,

nebo máte doma malé děti, nebo starší l idi . Obraťte se na nás 777 354 329. Při jedeme se podívat
a domluvíme si další postup.

Poznámka závěrem po předchozích zkušenostech. Vosy i sršně plní v rámci celého ekosystému
nezastupitelnou rol i a je zcela přirozené, že se vyskytují například v lese.

Sousedé, přátelé, kamarádi.
Od posledního vydání zpravodaje uběhlo několik
měsíců a je tedy opět čas vás informovat o dění
mezi hasiči.
Začátkem roku se podaři lo dotáhnout k podpisu
smlouvu o zabezpečení požární ochrany naší
jednotkou pro obec Trubskou. Trubská totiž
nemá svou jednotku a tak, aby dostál i
legislativním povinnostem, uzavřel i
smlouvu s námi. Pro nás to znamená ještě větší
díl zodpovědnosti a pro zajímavost máme nyní
mezi místně příslušnými jednotkami největší
hasební obvod v celém okrese. To s sebou
samozřejmě nese další nároky na vybavení
jednotky, na které bude nyní dílem přispívat
i Trubská.
V březnu naši tři členové absolvovali čtyř denní
kurzy na strojníky a velitele družstva. Označení
„čtyřdenní kurz“ je ale trochu zavádějící. Za čtyři
dny se z hasiče strojník ani vel itel nestane. Jde
spíše o intenzivní finále několikaleté přípravy
zakončené testem, praktickou zkouškou
a zkouškou z teorie před komisí. Letošní
„úmrtnost“ u závěrečných zkoušek byla poměrně
vysoká, a proto jsem rád, že všichni z Hudlic
zvládl i a patři l i k nej lepším ze svých tříd.
První čtvrtletí roku bylo co do počtu
mimořádných událostí standardní. Naše jednotka
zasahovala u tří událostí v naší obci.

HUBENÍ BODAVÉHO HMYZU

(pokračování na str. 4)
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Za speciální zmínku stojí první. Jednalo o požár
lesního porostu pod rozhlednou Máminka.
Po příjezdu na místo jsme našli dvanáct hořících
ohnisek bez dozoru po pálení větví. Jeden by
čekal že potom, co se stalo v létě v Hřensku si
budou všichni dávat větší pozorP
Poskočíme k veselejším tématům. Po úspěchu
loňského cvičení ve školce jsme provedli
v obdobném duchu cvičení ve škole. Vše
proběhlo bez větších zádrhelů a děti s učetl i se
spořádaně evakuovali na kluziště, kde proběhlo
ukončení cvičení a pro žáky prvního stupně
prohlídka techniky. Po dobu cvičné evakuace

jsme k zajištění co největší bezpečnosti všech
zúčastněných dočasně zastavil i provoz v ulici
Jungmannova. Všem řidičům, kteří museli
chvilku počkat děkujeme za pochopení.
Jaro je také obdobím prvních kulturních akcí. Tou
pro nás nejdůležitější jsou Čarodejnice. Jako
každý rok jsme připravil i hranici i občerstvení.
Počasí nám přálo a doufám, že jste si to všichni
uži l i stejně jako my. Rád bych ještě poděkoval
všem, kteří se podílel i na přípravách.

R. Kolínský
JSDH Hudlice

(pokračování ze str. 3)



První polovina roku 2023 už je pomalu za námi
a s tím i několik našich akcí. Počasí přálo
únorovému masopustu, oslava MDŽ proběhla
v sokolovně - děkujeme TJ Sokol za spolupráci.
Tradičně jsme na Velký pátek zorganizovali
vel ikonoční hru „Za pokladem na Máminku“.
Letos jsme jako novinku nechali hledat poklad
i dospělé. Krásné počasí nám přálo také
na „Otevírání studánek“.
Dne 5.5. 2023 proběhl pietní akt u pomníku
padlým. Muzejní noc v domku J. Jungmanna
přivítala návštěvníky pohádkou, která pobavila
nejen děti, ale i dospělé. Nechybělo pohoštění
a volná prohlídka domku. Díky K. Landové
a K. Hůlové se podaři lo udržet tradici
staročeských májů, kde i ti nejmenší mohli
vyniknout při tancích v krojích.
Stěžejní událostí tohoto roku je oslava 250 let
od narození J. Jungmanna, která se uskuteční
dne 8.7. 2023. V pestrém programu, který začíná
v 1 6.00 hodin na zahradě rodného domku
J. Jungmanna uvidíte pohádku „O kocouru
Modroočkovi“, ale j iž od 1 4.30 - 1 5.30 hodin je
pro Vás připraven program v místní základní

škole, kde je pro Vás připravena akce pod
názvem „Na chvilku do školy“. Na ploše kluziště
zahraje staropražské písně kapela Třehusk,
zatančí nejmenší májovníci a hudl ické ženy se
skladbou „Stále mladé“. Dále Vás pobaví Crazy
show „Kůň a oheň“ a rytířský souboj. Po setmění
následuje tanec s andělskými křídly, impozantní
ohnivá show, ohňostroj a taneční zábava. Chybět
nebude skákací hrad pro děti, ukázka dobových
řemesel a bohaté občerstvení.
Z dalších akcí, na které se můžete těšit a také
hlásit na OÚ Hudlice je dne 23.9. 2023 zájezd do
Polska - Kudowa Zdroj, dne 29.9. 2023 - muzikál
„Slunce seno jahody“ v pražském Karlíně,
dne 4. - 5. 1 1 . zájezd do vinného sklípku
v Hustopečích a dne 1 9.1 1 . 2023 pietní akt
u hrobu J. Jungmanna.
Dále kulturní komise připravuje vícedenní
podzimní zájezd, který bude na stránkách obce
upřesněn.
Přejeme hezké léto a těšíme se na Vás na
uvedených akcích.

Za kulturní komisi sepsala Tejnorová Jiřina
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Kulturní komise



Velikonoční týden jsme začali v pondělí modrým dnem. Celá školka se oblékla do modré barvy.

V úterý nás čekal žlutý den, kdy všichni přišl i oblečení ve žluté. Po svačině jsme vyrazil i na zahradu
na veselou rozcvičku se zajícem a hledání schovaných krasl ic. Pro všechny zúčastněné samozřejmě
nesměla chybět sladká odměna.

Ve čtvrtek před čarodějnicemi si všichni ze školky vzali strašidelné kostýmy a na zahradě jsme
opékali buřty a užil i si spoustu legrace.

MŠ Hudlice
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Letošní provoz obecní knihovny byl zahájen
v pátek 6. ledna.
Knihovna funguje v zaběhnutém rytmu, tzn. že je
zajištěn celoroční provoz, kdy je otevřeno každý
pátek od 1 6 hodin, v čase letních prázdnin
od 1 7 hodin a zavírá se v 1 8:30 hodin bez
ohledu na období. Zavřeno je pouze o svátcích,
které připadnou na pátek, o vánočních
prázdninách a dále o pátcích před poutí
a posvícením. O každém uzavření knihovny se
snažíme občany předem informovat.
V loňském roce navštěvovalo knihovnu
v různých periodách 60 registrovaných čtenářů,
z toho 1 2 dětí do 1 5 let. Pokud letos bude
dosažen stejný počet, budeme to považovat za
úspěch. Obecně lze v populaci zaznamenat
klesající zájem o čtení a úbytek čtenářů, což se
také potvrzuje, bohužel, i v naší obecní
knihovně.
A přitom je z čeho vybírat! Ke konci loňského
roku bylo evidováno v knižním fondu obecní

knihovny 3 362 kusů knih. Navíc nám v rámci
výměnného fondu v únoru z Kladna přivezl i
1 90 knížek, mezi nimiž nechybí naučná literatura
i beletrie pro děti a dospělé. Nové tituly se
výhradně pořizují v Berouně v Knihkupectví
Oty Pavla, kde nám poskytují 1 5-ti% slevu
na vše, včetně novinek. Letos j iž bylo zakoupeno
24 nových knížek. Převážně se pořizují
detektivky, knížky pro ženy a historické tituly.
Zkrátka knížky těch žánrů, které budou nejvíce
v oběhu.
Na podzim můžeme očekávat další várku
zapůjčených knížek z Kladna a určitě pořídíme
i pár novinek z knihkupectví, které knižní trh
každoročně v předvánočním čase nabízí.
Při jďte se sami přesvědčit a třeba se stane čtení
a navštěvování knihovny Vaším novým nebo
obnoveným koníčkem, do kterého je třeba
investovat „pouze“ Váš čas.

Na všechny se těší Michaela Beranovská

Informace z obecní knihovny

Jarní zprávičky ze školky

(pokračování na str. 8)
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Den dětí jsme oslavil i výletem do Mníšku pod Brdy. Prohlédl i jsme si zámek a ve výtvarných
dílničkách jsme malovali na sádrové figurky.

Před hlavním vchodem do školky zaměstnanci školy vytvoři l i nový záhonek s okrasnými keři, ze
kterého máme velkou radost.

Za MŠ napsala Veronika Malá

(pokračování ze str. 7)



Červen je měsíc třešní, jahod ale i posledních
dnů ve škole. Teď se nejvíc těšíme na školu
v přírodě. Letos vyrazí celý první stupeň
a tentokrát strávíme týden na břehu Orlické
přehrady. Čeká nás bohatý program - v rol i
„lesologů“ si uži jeme týmovou projektovou práci,
prostřednictvím lesních her, soutěží a vlastního
pozorování a bádání objevíme mnoho nového
o lese a vytvoříme brožurky informací pro
případného turistu. Budeme i sportovat, tančit,
závodit, opékat buřtíky, výtvarničit. Poplujeme
lodí po přehradě a navštívíme i zámek Orlík.
Program je lákavý a my už se nemůžeme
dočkat!
A co děláme teď? Letošní rok je významným
životním jubileem pro našeho slavného rodáka
Josefa Jungmanna. K oslavám jeho nedožitých
250.narozenin se chceme aktivně přidat i my
děti. Finišujeme na našich projektových knihách,
které budou plné informací a obrázků o této
slavné osobě z Hudlic. Informace jsme sbíral i na
exkurzích do Prahy, v knihách, na internetu.
Ještě máme v plánu navštívit rodný domek
Josefa Jungmanna. Některé třídy už připravují

žákovské kulturní vystoupení, které proběhne
v den oslav - 8.července. Máme v úmyslu
umožnit v tento den na určitou dobu návštěvu
školy každému, koho zajímá dnešní podoba
hudlické školy. Pochlubíme se výstavkou našich
projektových i výtvarných prací. Tak věříme, že
možnosti pobýt na chvíl i opět před školní tabulí
využijete. My už v letošním školním roce opravdu
finišujeme. Máme za sebou mnoho poctivě
odvedené práce, díky které jsme se toho dost
dozvěděli , naučil i a posunuli se zase o něco
dále. Odpočinek letních prázdnin si opravdu
zasloužíme.
Tak ať jsou prosluněné, kl idné a pohodové!
Ať nám vysvědčení vyjde co nejlépe a vykouzlí
rodičům úsměv na tváři. A pokud se něco
nevydaří, nevadí, je j istě v našich silách zabrat
a věci napravit třeba příště.
Červen je měsíc, který mají všichni školáci rádi -
je totiž poslední, předprázdninový.
Užijme si ho!

Za děti i pedagogy napsala Mgr. Vlasta Humlová,
učitelka ZŠ Hudlice.
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A škola brzy končí G

(pokračování na str. 10)



1 0

Velikonoční stezky
1 4. dubna se konala velikonoční stezka: 5. ročník
připravoval stezku pro 6. ročník a naopak. Pátý
ročník si pro nás připravil okruh kolem
fotbalového hřiště s úkoly. Nám se to velmi líbi lo.
A my jsem si na oplátku připravil i cestu za
pokladem, která probíhala na fotbalovém hřišti .
Myslíme si, že se nám to povedlo a že se to
5. ročníku líbi lo.

Julie Pechová a Lucie Skleničková, žákyně
6. třídy

Ukliďme Hudlice
I letos se náš školní parlament rozhodl, že by bylo
dobré opět ukl idit odpadky z okolí Hudlic. Sběr
odpadků se uskutečnil 1 3. dubna. Letos se
účastni ly 5. , 6. , 7. a 8. třída. Všichni žáci se
promíchali a rozděli l i jsme se do šesti skupin
a každá skupina šla v čele s učitelem po jiné
trase. Sbíralo se v lese, cestou na Máminku,
kolem skály, za bývalým JZD, v rokli a na cestě
směrem na Lísek. Naplni lo se mnoho pytlů
a našlo se spoustu odpadu. Mimo jiné se jedné
skupině podaři lo v polích najít doklady, které jsme
vráti l i majitel i .

Žáci 6. třídy

Návštěva Jungmannova domku
1 8. května jsme se školou navštívi l i rodný domek
Josefa Jungmanna. Bude to už 250 let, co se zde

Jungmann narodil . Dozvěděli jsme se hodně
informací i zajímavostí, např. že se v domku
narodilo 1 0 dětí, ale v té době se děti nedožívaly
dospělosti .

Tadeáš Růžička a Jakub Kulhánek, žáci 6. třídy

Den pro seniory
Naše 7. třída se domluvila, že uspořádá den pro
seniory. Tento den začínal tím, že jsme pozvali
naše hosty do učebny fyziky a ukázali jsme jim,
jak se učíme. Pak jsme je vzali na hodinu
matematiky, kde jsme zrovna probíral i měřítko
mapy. Rozděli l i jsme se do dvojic děti a senioři
a společně jsme probíral i učivo. A nesměl chybět
zajímavý konec. Pro seniory jsme si připravil i
dvouhodinové vystoupení v sokolovně. Každý
předvedl to, co umí: tanec, fotbal, gymnastiku atd.
Nakonec jsme všichni společně zazpívali písničku
Jožin z bažin a některé děti hrály u toho i na
bumbekry, ještě jsme si dal i občerstvení, které
jsme přinesl i , a úplně nakonec jsme si všichni
společně zatancovali . Myslím, že náš nápad se
povedl.

Eliška Sklenářová, žákyně 7. třídy

S pozdravem
Michaela Holá, ZŠ Hudlice

(pokračování ze str. 9)
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Po jarní přípravě započala starší přípravka svůj okresní přebor 23.4. 2023 turnajem v Berouně
na hřišti Cembritu. Naše předpoklady, že to se soupeři ve finálové, 5 členné skupině (včetně Hudlic)
budeme mít těžké se naplni ly. Bude se potvrzovat rčení, že porazit můžeme každého, ale porážet
soupeře trvale, to nepůjde.

Starší přípravka:

Na turnaji jsme porazili pouze Zdice a skončili na 4. místě. Výsledky:

Hudlice - Králův Dvůr „B“ 3 : 5 Branky Hudlic: Čtrnáctý Sam 3
Hudlice - Cembrit 0 : 5
Hudlice - Zdice 4 : 2 Branky Hudlic: Čtrnáctý Sam 2, Musil , Kincl
Hudlice - Králův Dvůr „A“ 0 : 2

Druhý turnaj se konal 7.5. 2023 ve Zdicích. V turnaji jsme obsadili 5. místo po výsledcích:

Hudlice - Zdice 1 : 4 Branky Hudlic: Pastyřík
Hudlice - Králův Dvůr „A“ 1 : 6 Branky Hudlic: Čtrnáctý Sam
Hudlice - Cembrit 2 : 9 Branky Hudlic: Mihalovič, Čtrnáctý Sam
Hudlice - Králův Dvůr „B“ 0 : 0

Třetí turnaj okresního přeboru se uskutečnil 1 4.5. 2023 v Králově Dvoře.
Po vítězství nad družstvem Králův Dvůr „B“, obsazujeme v turnaji 4. místo. Výsledky:

Hudlice - Králův Dvůr „B“ 5 : 1 Branky Hudlic: Čtrnáctý Sam 4, Pánková
Hudlice - Cembrit 0 : 3
Hudlice - Zdice 1 : 2 Branky Hudlic: Kružl iak
Hudlice - Králův Dvůr „A“ 1 : 5 Branky Hudlic: Čtrnáctý Sam

24.5. 2023 opět v Králově Dvoře. Turnaj pořádalo králodvorské béčko. Zde jsme překvapili
remízou s Cembritem, který se stal celkovým vítězem turnaje. To bylo z naší strany vše.
Vzhledem k třem zápasům, které navazovaly bez přestávky jsme neuspěli. Chyběly síly.
V turnaji jsme se umístili na 5. místě. Výsledky:

Hudlice - Cembrit 0 : 0
Hudlice - Zdice 1 : 2 Branky Hudlic: Kružl iak
Hudlice - Králův Dvůr „A“ 1 : 8 Branky Hudlic: Mihalovič
Hudlice - Králův Dvůr „B“ 2 : 3 Branky Hudlic: Kružl iak, Čtrnáctý Sam

(pokračování na str. 12)
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(pokračování ze str. 11)

4.6. 2023 byla završena jarní část OP starších přípravek turnajem v Hudlicích. Z naší velmi těžké
skupiny Q2, postupují do finále družstva Králův Dvůr „A“, Cembrit a Králův Dvůr „B“. Tato družstva se
střetnou o přeborníka okresu s prvními třemi ze skupiny Q1 .
Turnaj, který nakonec rozhodl o tom, že do finále postoupí Králův Dvůr „B“ na úkor Zdic měl velmi
dobrou úroveň. Hudlice v něm skončily na 3. místě, když porazily Králův Dvůr „B“ a Zdice.

Poděkování patří nejen hráčům za reprezentaci SK, ale i hráčům hudlického „áčka“,
Vítu Sklenářovi a Zdeňku Paterovi, kteří odřídili všechna turnajová utkání, při kterých
bylo dosaženo následujících výsledků:

Hudlice - Cembrit 1 : 3 Branky Hudlic: Kružl iak
Hudlice - Zdice 2 : 1 Branky Hudlic: Čtrnáctý Sam 2
Hudlice - Králův Dvůr „B“ 2 : 0 Branky Hudlic: Čtrnáctý Sam 2
Hudlice - Králův Dvůr „A“ 0 : 5

Konečná tabulka skupiny Q2: 1 . Králův Dvůr „A“ 52 bodů
2. Cembrit 47 bodů
3. Králův Dvůr „B“ 1 9 bodů
4. Zdice 1 8 bodů
5. Hudlice 1 4 bodů

Mladší žáci nastupují v okresním přeboru, který se skládá ze dvou skupin (A,B). Každá skupina
zahrnuje 1 0 týmů.

Odehraná utkání v jarní části okresního přeboru skupiny „A“:

ČL-U Beroun B - Hudlice 5 : 3 Branky: Šlejmar, Čtrnáctý Sam, Kružl iak
Hudlice - Králův Dvůr B 5 : 3 Branky: Šlejmar 5
Zdice B - Hudlice 2 : 3 Branky: Čtrnáctý Sam, Šlejmar 2
Hýskov - Hudlice 0 : 1 0 Branky: Čtrnáctý Sam 3, Vlk 3, Šlejmar 2, Kružl iak, Pánková
Hudlice - Liteň 3 : 1 Branky: Pastyřík, Šlejmar, Čtrnáctý Sam
Chodouň - Hudlice 2 : 0
Hudlice - Chrustenice 8 : 1 Branky: Šlejmar 5, Čtrnáctý Sam 2, Všetečka
Tetín - Hudlice 0 : 1 0 Branky: Čtrnáctý Sam 3, Pánek 3, Vlk 2, Pánková, Všetečka
Hudlice - Cembrit 4 : 2 Branky: Šlejmar 3, Všetečka

Na dosažených brankách v jarní části se podílel i následující: Šlejmar 1 9 branek, Čtrnáctý Samuel 1 1 ,
Vlk 5, Pánek 3, Všetečka 3, Kružl iak 2, Pánková 2, Pastyřík 1

(pokračování na str. 13)

Mladší žáci:
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(pokračování ze str. 12)

Tabulka skupiny „A“ po ukončení základní části ročníku 2022/23:

1 . ČL-U Beroun B 1 8 1 6 0 2 1 1 7:23 48

2. Zdice B 1 8 1 4 2 2 1 27:26 44

3. Chodouň 1 8 1 1 2 5 65:27 35

4. Králův Dvůr B 1 8 1 0 1 7 1 1 8:47 31

5. Hudlice 1 8 1 0 1 7 68:30 31

6. Liteň 1 8 9 2 7 87:34 29

7. Cembrit 1 8 8 0 1 0 56:60 24

8. Chrustenice 1 8 6 0 1 2 31 :88 1 8

9. Tetín 1 8 2 0 1 6 1 9:1 92 6

1 0. Hýskov 1 8 0 0 1 8 7:1 68 0

Přebor dále pokračuje nadstavbou. V nadstavbě proti sobě nastupují družstva, která se umísti la na
stejných místech skupin „A a B“. Hudlice se střetnou (doma, venku) s Felbabkou, která obsadila
5. místo ve skupině „B“. Mezi Hudlicemi a Felbabkou se bude rozhodovat o tom, kdo obsadí celkově
9. místo z 20 účastníků okresního přeboru. Po prvním utkání, které se uskutečnilo 2.6. 2023
v Hudlicích, mají k 9. místu blíže mladší žáci Felbabky. V Hudlicích zvítězi l i 3 : 1 (branka Hudlic
Šlejmar). Na hřišti soupeře se určitě pokusíme výsledek souboje zvrátit v náš prospěch. Průběh
zápasu v Hudlicích napověděl, že to při proměňování brankových příležitostí, do kterých se naši
hráči dostávali , nemusí být až tak těžké. Hraje pro nás i fakt, že 2 branky Felbabky vstřel i la kopy ze
střední vzdálenosti Kačka Chvojková, která ještě v loňské sezóně oblékala dres Sparty Praha. Z toho
plyne, pozor na její střely.

8.5. 2023 se družstvo mladších žáků účastni lo turnaje v Ústí nad Labem - Neštěmicích. Z průběhu
turnaje jsme měli obavy. Zvláště, když jsme turnaj začínal i utkáním s favoritem turnaje - Viktorií
Žižkov. Utkání jsme sice prohrál i , ale „pouze“ 1 : 4. Výsledek nás utvrdi l v tom, že můžeme
dosáhnout s každým týmem přijatelného výsledku.

Základní skupina

Hudlice - Viktoria Žižkov 1 : 4
Hudlice - Neštěmice 1 : 3
Hudlice - Duchcov 2 : 0

Turnaj mladších žáků v Neštěmicích:

Dosažené výsledky v turnaji:

Kvalifikace do skupin pro umístění

Hudlice - Děčín 3 : 0
Hudlice - Chomutov 1 : 2
Hudlice - Zákolany 3 : 2

Skupina o 5. - 8. místo

Hudlice - Kunratice 0 : 4
Hudlice - Viktorka Žižkov 0 : 7
Hudlice - Neštěmice 0 : 2

(pokračování na str. 14)



Z 9 odehraných utkání zisk 9 bodů a v konečné tabulce turnaje 8. místo z 1 6 týmů.
Jsme přesvědčeni o tom, že turnaj splni l očekávání. Hráči poznali j iné prostředí, j iné týmy, j iné herní
styly. Jej ich velká radost z dosaženého, která se plně projevi la po vyhlášení výsledků turnaje, byla
určitě i odrazovým můstkem k úspěšnému dohrání okresního přeboru, tj . postup na konečné
umístění na 5. místě ve skupině, na které jsme se dotáhl i ze 7. místa po podzimu.

Děkujeme všem, kteříse na zajištěnínašíúčasti na turnaji podíleli: rodičům hráčů,
kteříse zúčastnili, výboru SKHudlice a OÚ Hudlice, který v obci sport podporuje.

1 4

(pokračování ze str. 13)

38. ročník Memoriálu Karla Nárovce a Václave Ševčíka
KONEČNÉ POŘADÍ

1 . FK ADMIRA PRAHA

2. FK METEOR PRAHA VII I

3. JUNIOR CHOMUTOV

4. FK ČESKÁ KAMENICE

5. FK VIKTORIA ŽIŽKOV

6. SK SLOVAN KUNRATICE

7. FK ČESKÝ LEV NEŠTĚMICE

8. SK HUDLICE

9. FOTBAL ZÁKOLANY

1 0. SK UHLÍŘSKÉ JANOVICE

1 1 . SK VIKTORIA SIBŘINA

1 2. TJ SVÁDOV-OLŠINKY

1 3. SK BANÍK MODLANY

1 4. FK DUCHCOV

1 5. FK KRUPKA

1 6. FK JUNIOR DĚČÍN

Antonín Havlíček



Po úspěšné podzimní sezoně,
kterou jsme zakončil i pěkným
třetím místem se nám na jaře už
tol ik nedaří. Stále se pohybujeme
v horní polovině tabulky, ale výkony
jsou nestabilní, jednou vyhrajeme
a vzápětí prohrajeme, potřebovali
by jsme, jako na podzim séri i
vítězných zápasů které by nás
dostal i v tabulce na delší čas mezi
špičku. Je třeba ale připomenout
naší dlouhodobou marodku, která
nám dělá starosti . Na jaře se ještě
nestalo, aby kádr družstva byl
kompletní, stále musíme řešit
zdravotní problémy a to na klidu
nepřidá. Okresní přebor je těžká
soutěž a mi jako nováček si stále zvykáme, na
podzim jsme některé soupeře překvapil i a nyní už
si na nás dávají větší pozor, je potřeba se s tím
vyrovnat a v podzimní sezoně ukázat všem
že s námi musí počítat, kádr na to máme.
Družstvo zatím stále vede a trénuje V. Sklenář

starší. Nového trenéra se nepodaři lo zatím
sehnat, tak se sám vrhl do této nevděčné role
a vzal na sebe zodpovědnost vést mančaft. Po
doléčení zraněného kotníku se pak opět postavil
do branky a jeho pozice je teď ještě těžší. Trenér,
který stojí na střídačce má větší přehled a může
snáze reagovat. Do konce sezony se jistě nic
nezmění a sezonu takto dojedeme. Tréninky jsou
perfektní, připravené i účast na nich je dobrá.
Snaha získat nového trenéra stále je, ovšem
jistota, že bude zatím není a tak máme aspoň
vyzkoušené, že to umíme řešit z vlastních zdrojů.

A budete číst tyto řádky budeme znát výsledek
finále okresního poháru, kde jsme se dostal i do
finále a budeme o vítězství bojovat na hřišti Zadní
Třebáně, která bojuje o postup do okresního
přeboru. Bude to j istě urputný boj a mi, i když
oslabeni tam pojedeme vyhrát.

S.K. Hudlice - oddíl kopané
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(pokračování na str. 16)

Dobrý den všem fanouškům fotbalu

Nižbor - Hudlice

M I S T Ř I



(pokračování ze str. 15)
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Ještě se dolaďuje autobus, aby s námi mohli jet
i naši věrní fanoušci, kteří nás stále ve velkém
počtu podporují a zaslouží si naše poděkování.

Tak jak už je zvykem i letos jsme pořádali svoz
železného šrotu, kdy jsme se snažil i objet celou
obec a některým občanům tak vyřešit problém
kam s tím. Moc děkujeme všem, kdo nám
přispěli .

Závěrem bychom chtěli všem našim
fanouškům poděkovat za přízeň, popřát
krásné teplé léto, hodně zdraví, užít si
dovolenou a v srpnu nashledanou kdy začne
podzimní sezona.

Za SK Sklenička Václav předseda

Trubín - HudliceTrubín - Hudlice

TJ Sokol Hudlice - oddíl stolního tenisu

Od posledního, březnového vydání Zpravodaje
naše jednota uspořádala další dvě akce pro naše
děti. Tou první byly Dětské čarodějnice -
Čarodějnický rej pro naše nejmenší ratolesti .
Účast dětí byla opravdu velká. Byly zde k vidění
krásné masky, tradičně tuto akci podpoři ly
zkušené a krásně čarodějnicky oblečené členky
Sokola. Míša Beranovská a Ivča Mezková
připravily pro děti zajímavý program. Dětská
hranice vzplála, tradiční opékání buřtů a malé
občerstvení bylo hezkou tečkou za povedenou
akcí Sokola.

Druhou akcí, která proběhla v sobotu 3. června
2023 byl Dětský den - Pohádkový les. To je
tradiční akce Sokola s velkou účastí dětí. Letos
jich bylo 1 01 . Děti absolvovali trasu v lese kolem
sportovního areálu na 1 0 stanovištích, kde pod
dohledem pohádkových bytostí, členů SDH
Hudlice, myslivců a dalších obětavých lidiček. Na
stanovištích plni ly různé úkoly. Za splněné úkoly
dostávaly sladké nebo věcné odměny. Na hřišti
k poslechu a tanci hrála hudba s dětskou
tematikou. Počasí se nám opravdu povedlo.

(pokračování na str. 17)
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Chtěl bych poděkovat všem zúčastněným, kteří
se na těchto akcích podílel i . Obě tyto akce
zajišťoval Sokol ve vlastní režii bez dotace.

Z běžných věcí jsme zabezpečil i zbourání zbylé
části komína staré sokolovny a bezplatně jsme
poskytl i naší sokolovnu májovníkům na
uspořádání májové zábavy. Zábava se povedla,
účast byla velká a vše proběhlo bez problému.

Naše snaha není ovšem v některých případech
bez komplikací. Jedno vím ale j istě, budeme dál
pokračovat v našich aktivitách a tak pomáhat
kulturnímu a sportovnímu rozvoji naší obce.

RudolfHrkal
starosta TJ Sokol Hudlice

(pokračování ze str. 16)
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S.K. Hudlice - oddíl házené

Vzhledem k tomu, že se počasí j iž umoudři lo a teploty začaly stoupat, jsme s velkou radostí
přesunuli naše tréninky od začátku května na venkovní hřiště u lesa.
Den a hodina samozřejmě zůstávají stejné, tj . v pondělí a ve čtvrtek od 1 6 do 1 7 hodin pro ty
nejmenší (přípravka) a od 1 7 do 1 8 hodin pro MINI .

22. dubna 2023 jsme se zúčastni l i turnaje na venkovním hřišti DHC Slavia Praha se 2x družstvy
MINI . Hráčky a hráči byl i zpočátku trochu zaskočeni venkovním prostředím, přeci jen jsme dlouhou
dobu trénovali v sokolovně. Brzy se ale otřepali a hrál i jako o život. Naštěstí nám počasí přálo
a za konečné výsledky si všichni zaslouží velkou pochvalu.
Družstvo MINI „A“ skončilo na 1 . místě a družstvo MINI „B“ na 2. místě.

Gábina Jurková

SK Hudlice, z.s., oddíl házené zdraví naše hráče, rodiče,
všechny příznivce sportu a házené zvlášť.

(pokračování na str. 19)

Po jarní přípravě začalo družstvo starších žáků mistrovskou soutěž Středočeského kraje 1 9. 3.
turnajem ve Zruči nad Sázavou, 2. 4. turnaj v Kutné Hoře, 1 6. 4. turnaj v Úvalech, 30. 4. turnaj
v Hudlicích, který se díky počasí musel přesunout do haly v Hostivicích, kde nás velice potěšila
zasloužená výhra s týmem TJ Kobylisy 20:1 5. Nejvíce branek v utkání dal David Brousil 1 0, Kateřina
Bulská 5, Adéla Jarošová 3, Daniela Kodetová 1 a Honza Svoboda 1 . Další turnaj nás čekal 21 . 5.
v Poděbradech na venkovním hřišti a 28. 5. v Hostivicích, kde jsme nad týmem Příbram vyhrál i
40:1 8.

Budeme moc rádi, když nás na turnaje přijdete podpořit.

Družstvo MINI a přípravka

Družstvo staršího žactva

Družstvo MINI "A" Družstvo přípravky



Chtěl i bychom vás seznámit s naší činností. Náš oddíl má stále 7 členů. I v letošním roce jsme hrál i
první l igu, kde jsme se umísti l i ve středu tabulky. Nyní máme ztížené podmínky, jel ikož je hospůdka
zavřená.
Také jezdíme po různých turnajích a Hrošíci skončí vždy do 5 místa.
Doufáme, že letos uskutečníme turnaj, že bude naše hospůdka otevřená.
Pravidelně propagujeme náš sport při rozloučení s prázdninami. Také máme jedno stanoviště na
dětském dni.

Nakonec bychom chtěli všem popřát teplé a hezké léto.
HROŠI

Loučíme se s našimi staršími žáky,
protože již dorosteneckou soutěž
přihlašovat nebudeme, díky malému
počtu hráčů. Starší žákyně přechází do
týmu Příbram a někteří žáci do týmu
Hostivic. Do podzimní mistrovské soutěže
přihlašujeme nově mladší žactvo.

SK Hudlice, z.s., oddíl házené přeje
všem svým členům a občanům, krásné
letní dny, příjemnou dovolenou, hezké
prázdniny a hlavně hodně zdraví,
spokojenosti a osobní pohody.

Petra Chaloupková

1 9

(pokračování ze str. 18)

Družstvo staršího žactva

Šipkaři – Hroch team Hudlice

Zdravíme všechny občany.
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v neděli 4.6. 2023 proběhl další, už sedmý ročník
Selské slavnosti sečení sena. Jako host při jel
pan Dan Mikušík. Předvedl nejenom
ergonomické kosení a odborné naklepání kosy,
ale také každému zájemci odpovídal na dotazy.
Měl krátkou přednášku o histori i sečení a vývoji
srpu a kosy v běhu věků. Živá hudba v podání
Robertova „Nadzvukového tělesa“ s repertoárem
českých písniček z 80 - 90 let byla moc fajn.
Počasí nám, jako zatím vždy, přálo a tak je
škoda, že návštěvnost nebyla větší. I tak si ale
každý z návštěvníků užil , ať už při soutěžích, při
zkoušení sečení, nebo jen sousedském
klábosení. . Někteří odvážlivci vzal i do ruky
nejenom kosu, ale i „kapra“ a změnil i se na
chvilku v dřevorubce. Závěrem bych chtěl
poděkovat Ivě Hochelové a Natál i i Novákové

za pomoc s vysekáním nástupní plochy
a s přípravou soutěžních čtverců. Natál ie navíc
po takovéto ranní rozcvičče šla ještě se mnou
hájit odpoledne barvy naší zahrahrádkářské
organizace na stanoviště při Dni dětí. Dále děkuji
Kamile a Jarce Kulhánkovým a Janě Kšírové
za přípravu pohoštění a vlastně všem ostatním,
kteří přišl i a podílel i se na tom, že se akce
vydaři la. Za mne velký dík. Martin Kodet

Připomínám, že v pátek, 25.8. 2023 pořádáme
zájezd na tradiční zahrádkářskou výstavu
do Čimelic. Nezapomeňte se včas přihlásit
na číslo 606 666 958 (Martin Kodet).
Akce bude upřesněna na vývěsné tabuli
i místním rozhlasem.

Martin Kodet

Dobrý den všem,



Poslední květnový víkend byl v Hudlicích nabitý
kulturou. V pátek 26. května jsme se odpoledne
sešl i u příležitosti muzejní noci „Na návštěvě
u Jungmannů“ v areálu rodného domku Josefa
Jungmanna. Zatímco tam menší děti dychtivě
sledovaly představení pražského Divadla Krapet
Příhody včelích medvídků, hudl ická mládež už
před kostelem pilně zdobila májku. S pomocí
hasičů se vše podaři lo a statný smrk byl otesán,
ověnčen a vztyčen. U domů májovnic se objevily
ozdobené břízky a na silnici do rána přibyly
všeli jaké vtipné nápisy. Máje 2023 jsou tady!

V sobotu 27. května se vesnice probouzela do
kouzelného slunečného rána a v označených
staveních už se vše chystalo na příchod
průvodu. Kroje naškrobené a vyžehlené, koláčky
napečené, jednohubky načančané, nápoje řádně
vychlazené. V jednu hodinu po poledni jsme se
sešli před obecním úřadem, Kačka
zkoordinovala poslední přípravy a chlapci
májovníci vedení „kecalem“ si vyprosil i na
místostarostce Petře Chaloupkové povolení
k májové obchůzce, vyvádění děvčat, kácení
máje a taneční zábavě. Rituální souhlas byl
udělen a postupně se rozrůstající průvod
v čele s koňským povozem vezoucím tři
muzikanty se vydal po Hořejší k prvnímu stavení
pro první májovnici. Muzika hrála, občerstvení se
roznášelo, májovnice byla od rodičů vyprošena
a sólo s panímámou odtančeno při každém
zastavení. Hudlicemi se ozývalo vyvolávání: „Čí
jsou máje?“ následované sborovou odpovědí:
„Naše!“ atd. Při průjezdu obcí se řidiči vykoupil i
příspěvkem na zábavu, až pokladničky pěkně
ztěžkly. Už se nachylovalo k šesté večerní, když
bylo v průvodu konečně všech osm párů
kompletních a následovaných širokým
doprovodem. Ozdobou pobíhající kolem vozu
i vezoucí se na něm byly děti , mnohé z nich
v roztomilých dětských krojích.

Průvod se ještě zastavil na hřbitově
a u Jungmannova pomníku poklonit se důstojné
památce slavného rodáka a pak už
se s povozem vjelo na kluziště, kolem kterého
byly shromážděny davy diváků ze všech stran.
Spusti la hudba a na plochu nejprve nakráčeli
malí májovníci ve věku od tří do dvanácti let
a v doprovodu maminek Kristýny a Jarmily
předvedli čtyři české lidové tance - školáckou,
ráčka, manžestr a červený šáteček, které se
společně naučil i v Rezedě během jara. Od dětí
to byl neuvěřitelný výkon s jakou jistotou
vystoupily před publikem, mnohé z nich vůbec
poprvé, a to po pouhých deseti tanečních
lekcích. Velký dík rodičům, kteří děti na nácviky
přivedly a dětem, že vytvoři ly, i přes věkové
a velikostní rozdíly, tak pěknou podívanou.
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Spolek Rezeda

Májové ohlédnutí

(pokračování na str. 22)
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V sobotu 27. května 2023 se v naší obci po
čtyřleté pauze konaly Staročeské máje. Na jej ich
přípravách se kromě májovníků podílela také
obec, hasiči Hudlice, spolek Rezeda, sokol
Hudlice, kapela Jungmannova vnoučata
a někteří občané, kterým patří velké díky.

V pátek dovezli hasiči společně s májovníky
z lesa krále a mladé břízky, které májovnice
společně s dětmi ozdobil i barevnými krepovými
papíry. Večer se pak za pomoci jeřábu vztyčil král
a mohlo začít hlídání krále. Po setmění pak
májovníci roznášeli ozdobené břízky k domům
májovnic a malovali po obci.

V sobotu ve 1 3 hodin za slunečného počasí
vycházel od obecního úřadu průvod vedený
Kecalem. V průvodu nechyběl také povoz tažený
koňmi, kapela, májka s houfem dětí, dráb
a krojovaní občané. Během průvodu bylo
vyvedeno 8 děvčat z domů, kde stála ozdobená
břízka a kde panímámy a pantátové připravil i
něco dobrého na zub a nechyběla ani kořal ička.
Průvod se dále zastavil také u pana starosty
a u domu Hockých, odkud vycházeli naši
nejmenší májovníci. Během průvodu byla uctěna
i památka u domku Josefa Jungmanna,
u pomníku padlých a na hřbitově.

Průvod končil na kluzišti u kostela, kde nejprve
zatančil i nejmenší májovníci a poté následovalo
zatančení České a Moravské besedy dvěmi
kolonami májovníků. Po besedě následovalo
kácení krále a souboj májovníků o kytku ze
špičky krále.

Večer se pak konala májová zábava
v sokolovně, kde k tanci a poslechu zahrála
kapela Empatia.

I přes čtyřletou pauzu se celá akce moc povedla,
všichni se dobře bavil i , jedl i , pi l i a tancovali .
Děkujeme moc všem, kteří se organizačně
podílel i na této krásné tradici a také všem, kteří
se přidal i do průvodu a přišl i podpořit malé
i velké májovníky při tančení besedy.

Příští rok by se Staročeské máje v naší obci měli
konat 1 8. května 2024. Všichni zájemci
o tancování se mohou hlásit už nyní u Kačky
Landové na tel. čísle 608 296 066. V případě, že
bude velký zájem i v řadách mladší mládeže (1 2-
1 5 let), budeme rádi, když i oni si s námi půjdou
zatancovat besedu. Neváhejte nás tedy prosím
kontaktovat.

„Čí jsou máje? Naše!“

(pokračování ze str. 21)

Staročeské máje

Dětské vystoupení bylo odměněno mohutným
potleskem a na plac nastoupil i hlavní
protagonisté večera: dvě kolony májovníků
zatančily českou a moravskou besedu tak,
jakoby ani ty tři předchozí roky bez májů nebyly.
Tradice je zpátky a živá!

Po předtančení, které následoval také mohutný
aplaus a poděkování se pozornost obráti la
k samotnému král i máje, začala se kácet májka.
Dopadla perfektně do vymezeného prostoru a už
se strhla honba, kdo krále získá, nebo alespoň
pentl ičku na památku.

Po krátkém odpočinku se mládež a všichni
tancechtiví občané přesunuli do sokolovny, kde
už byla připravena kapela Empatia, která hrála
k tanci i poslechu, dokud tanečníci vydrželi
tančit, ale to už pomalu začínala neděle
svatodušní.

Tak díky všem, kteří se podíleli, a zase za rok!

Kristýna Hulová, Spolek Rezeda
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Staročeské máje - Hudlice
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Spolek MAS Mezi Hrady
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Dobrý soused: Rozvoj neziskových organizací na Berounsku 2023:

Vážíme si práce berounských neziskových organizací a rádi přispějeme k jej ich rozvoji a zlepšení
podmínek, za nichž své veřejně prospěšné aktivity provádí. Vytvoři l i jsme proto poměrně unikátní
grant, který j im umožní získat:
• Vstupní organizační analýzu
• Finanční příspěvek na vybavení potřebné pro jej ich práci
• Finanční příspěvek na část provozních nákladů organizace

Maličký spolek o dvou dobrovolnících i strukturovaný poskytovatel sociálních služeb může v rámci
této výzvy požádat na to, co se potřebujete naučit / co potřebuje pro svůj provoz. Více Dotazy ráda
zodpoví Zuzka Zděnková na e-mailu: zuzana.zdenkova@nadacetipsport.cz
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Na Rohlíku najdete sortiment jako v žádném jiném supermarketu. Odlišujeme se velkou nabídkou
převážně lokálních farmářských produktů (ovoce, zeleniny, mléčných výrobků i masa) za cenu
nefarmářských, nabízíme ale i supermarketový sortiment, potřeby pro domácnost, kosmetiku, Benu
lékárnu, či krmivo pro vaše mazlíčky. Věříme, že skvělé jídlo musí být maximálně čerstvé a kvalitní-
ovoce, či zelenina od nás může být z pole, na vašem stole, j iž za 6 hodin, protože s farmáři
spolupracujeme dlouhodobě a napřímo. Kvalitu zboží každý den pečlivě kontrolujeme a ručíme za
teplotní řetězec až k vašim dveřím - zmrzlina, kterou si objednáte, opravdu dorazí jako zmrzlina.

Rohlík není jen boží jídlo, ale také boží služba. Naši kurýři doručují v hodinových slotech. Jakkoliv
velký je váš nákup, vyneseme vám jej třeba do desátého patra a u větších nákupů je doprava vždy
zdarma. To vše děláme důrazem na ekologii , a udržitelnost. Jeden náš kurýr vozí až 1 3 nákupů,
jezdíme na CNG či čistě na elektřinu. Objednávat si můžete i do vratných tašek. Sledujeme i nové
trendy v udržitelném stravování, na Rohlíku naleznete nejširší Plant based sortiment ze všech
supermarketů.

Zvláště v dnešní době vnímáme, že vám musíme boží jídlo i boží službu dodat za skvělé ceny. Na
Rohlíku naleznete stovky supermarketových položek, jej ichž ceny denně porovnáváme s konkurencí,
či naše privátní značky u kterých držíme nejvyšší kvalitu za velmi příznivé ceny. Zastropovali jsme
pro vás ceny 1 4ti základních potravin a nyní dokonce snižujeme ceny 40 základních potravin pro
diety bez lepku, laktózy a cukru na úroveň běžných značkových potravin. U produktů, kde se nám to
nepodaři lo, zlevňujeme alespoň o 50 %. A co víc, tyto ceny jsme zastropovali minimálně až do konce
léta! Každý týden pro vás máme také nové cenové trháky.

A pokud se stane, že s námi někdo nebude 1 00% spokojen a dostane příl iš rovný banán, příl iš
červené jablko, tvrdé pečivo, nebo se zpozdíme? Potom máte naše slovo, že vám peníze za
reklamované zboží okamžitě vrátíme, bez dohadování.
K tomu všemu navíc nabízíme i j istá zvýhodnění pro občany, kteří to podle nás nejvíce potřebují.
Máme tak například klub ROHLÍČEK pro rodiny s dětmi do 1 2 let, nebo klub ROHLÍK BEZ BARIÉR
pro seniory, či držitele průkazu ZTP. Tyto kluby jsou samozřejmě zdarma a nabízí spoustu výhod,
jako dopravu zdarma v určité časy, slevy na vybrané produkty, a pro seniory, kteří nemají internet,
nebo si třeba úplně nerozumí s technikou nabízíme možnost telefonických objednávek. . .

R O H L Í K
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Sportovní rybaření je nádherná záliba pro všechny věkové kategorie.
Důkazem jsou malý rybáři pod vedením jej ich tátů a dědů.
Tyto nádherné ryby jsou vždy s láskou vráceny vodě. Nejen v tom je kouzlo sportovního rybolovu.

Rybářský koutek



Životní prostředí a odpady
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Řady lidí, kteří v ČR pravidelně třídí odpad, se loni rozrostly. Už tři čtvrtiny z nás považuje cestu se
separovaným odpadem za samozřejmost. Vyšší účast se projevi la i na množství vytříděných odpadů.
Celková výtěžnost tříděných odpadů přepočtená na obyvatele ČR se zvýšila na 78 kilogramů!
Takové jsou výsledky systému EKO-KOM za minulý rok.

23,7 kilogramu papíru, 21 ,5 ki logramu kovů, 1 7,2 kilogramu plastů, 1 5,2 ki logramu skla a 0,4
kilogramu nápojových kartonů. Tolik v průměru vytřídi l za loňský rok každý obyvatel ČR. Meziročně
jde tak o více než 6kilogramový nárůst. Množství vytříděných odpadů v obcích vloni sice stagnovalo,
ale o to více se třídi ly hlavně kovy a papír prostřednictvím výkupen surovin. Zhruba 7 kilogramů kovů
a necelé 2 kilogramy papíru prodal ve výkupně v průměru jeden Čech.
Rostoucí množství separovaného odpadu tradičně následovalo zvyšující se počet nádob na sběr
tříděného odpadu. Celkově jich máme v ČR k dispozici j iž přes 838 tisíc. Jak se zahušťuje sběrná síť
nádob, vnímají l idé i kratší docházkovou vzdálenost, což je motivuje ke třídění. Podle průzkumů lidé
uvádí, že to k nejbl ižším nádobám na tříděný odpad mají v průměru jen 87 metrů. V roce 1 999,
kdy s tříděním odpadů Česká republika systémově začínala, jsme museli s tříděným odpadem chodit
v průměru dvakrát tak daleko. V některých obcích také funguje tříděný sběr do pytlů, které mají l idé
přímo v domácnosti. Kromě toho lze v ČR samozřejmě třídit odpady také prostřednictvím výkupen
surovin nebo sběrných dvorů.

Komfort pro třídění, dostatek informací a zájem o životní prostředí vloni přivedl další 2 % obyvatel ČR
mezi aktivní třídiče odpadů. Z dřívějších 73 % se podíl třídících obyvatel ČR zvýšil v roce 2022 na
75 %.

Oproti roku 2021 se stalo v ČR odpadem o 1 ,5 % méně obalů. Množství obalových odpadů tak kleslo
o více než 20 tisíc tun. Z celkového množství 1 31 2 804 tun vzniklých obalových odpadů bylo využito
81 % obalů uvedených na trh v ČR. Konkrétně 71 % bylo recyklováno, dalších 1 0 % pak bylo využito
energeticky. Nejvyšší míry recyklace (91 %) se podaři lo dosáhnout u papírových obalů a lepenky,
u skleněných obalů (85 %) a u železných (85 %). Velmi dobrou zprávou je, že u plastových obalů se
míra materiálové recyklace zvýšila z předchozích 43 % na 46 %.

TISKOVÁ ZPRÁVA

V ČR třídí odpady už 75 % obyvatel!

V Praze dne 30. května 2023

(pokračování na str. 32)
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Zatímco v předchozích letech se musel celý sektor vypořádat s dopady koronavirové epidemie,
loňský rok byl náročný především díky hospodářské a energetické krizi. Celý sektor se musel
vypořádat s výkyvy v poptávce po druhotných surovinách, zpracovatelé pak řešil i vysoké ceny
energií, obce a odpadové společnosti pak ceny paliv. Reálně tak hrozilo, že se systém třídění
a zpracování obalových odpadů omezí. Aby k tomuto scénáři nedošlo, přikročila AOS EKO-KOM
k finančním intervencím. S ohledem na výrazné zdražení energie potřebné pro úpravu odpadu a jeho
recyklaci se od 1 . 7. 2022 postupně navyšovaly platby dotřiďovacím linkám odpadů.

Hlavním cílem bylo zachovat stabilní tok vytříděných odpadů z obcí na třídicí l inky, až po konečné
zpracování u recyklátorů tak aby se třídění nemuselo omezit. Dosažené výsledky v recyklaci a využití
obalů v minulém roce dokazují, že i přes energetickou krizi se fungování systému podaři lo udržet.

Stávající systém nakládání s tříděným odpadem je dlouhodobě rozvíjen a nyní je dostatečně robustní
a nastavený přívětivě pro spotřebitele. Je schopen ustát nejen energetickou krizi, ale i splnit nové
požadavky a cíle vyplývající z připravovaného evropského nařízení o obalech a dalších norem.
Stabilní systém třídění odpadů a rostoucí zapojení domácností do něj má totiž rozhodující význam
nejen pro splnění celorepublikových odpadových cílů, ale i pro životní prostředí.

Systém třídění a recyklace obalů je v ČR dlouhodobě financován firmami vyrábějícími nebo
dovážejícími balené zboží. Na konci roku 2022 bylo do systému zapojeno 21 200 výrobců, plničů
a dovozců baleného zboží. Tyto firmy prostřednictvím AOS EKO-KOM plní svoji zákonnou povinnost
-zaj istit pro obaly uvedené na trh v ČR zpětný odběr a využití v zákonem požadované míře. Za to
platí do systému poplatek podle množství vyprodukovaných obalů. Z těchto peněz pak EKO-KOM
hradí celou řadu nákladů souvisejících s provozem sběrné sítě nádob na třídění, dotříděním na
dotřiďovacích l inkách, recyklací nebo energetickým využitím vzniklých obalových odpadů. Největší
část nákladů představují přímé platby městům a obcím za provoz a obsluhu sběrné sítě a zajištění
předání obalových odpadů k využití. Ke konci roku 2022 bylo do systému EKO-KOM zapojeno 6 1 76
obcí a měst ČR, 99 % obyvatel ČR tak má možnost ve svých městech odpady třídit.

(pokračování ze str. 31)

TISKOVÁ ZPRÁVA




